

YUKON

CANADA

MINISTERIAL ORDER 2019/ 37

OIL AND GAS ACT

Pursuant to the *Oil and Gas Act*, the Minister of Energy, Mines and Resources orders

1 The attached *Withdrawal from Disposition of Certain Yukon Oil and Gas Lands (Daadzaii Vàn Territorial Park) Order* is made.

2 The *Withdrawal from Disposition of Certain Yukon Oil and Gas Lands (Summit Lake – Bell River Area) Order* is repealed.

Dated at Whitehorse, Yukon,

Oct 29
2019.

YUKON

CANADA

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2019/ 37

LOI SUR LE PÉTROLE ET LE GAZ

Le ministre de l'Énergie, des Mines et des Ressources, conformément à la *Loi sur le pétrole et le gaz*, arrête :

1 Est établi L'Arrêté déclarant *inaliénables des terres pétrolifères et gazières du Yukon (Parc territorial Daadzaii Vàn)* paraissant en annexe.

2 L'Arrêté déclarant *inaliénables des terres pétrolifères et gazières du Yukon (région du lac Summit et de la rivière Bell)* est abrogé.

Fait à Whitehorse, au Yukon,
le

Oct 29
2019.



Minister of Energy, Mines and Resources / Ministre de l'Énergie, des Mines et des Ressources

OIL AND GAS ACT**LOI SUR LE PÉTROLE ET LE GAZ****WITHDRAWAL FROM DISPOSITION OF
CERTAIN YUKON OIL AND GAS LANDS
(DAADZAII VÀN TERRITORIAL PARK)
ORDER****ARRÊTÉ DÉCLARANT INALIÉNABLES
DES TERRES PÉTROLIFÈRES ET
GAZIÈRES DU YUKON (PARC
TERRITORIAL DAADZAII VÀN)****Purpose**

1 The purpose of this Order is to withdraw certain Yukon oil and gas lands from disposition

(a) to support the development of a park management plan for the Daadzaii Vàn Territorial Park; and

(b) to conserve the ecological and cultural integrity of lands in the Daadzaii Vàn Territorial Park area.

Definition

2 In this Order

"Daadzaii Vàn Territorial Park area" means the portion of land shown as Daadzaii Vàn Territorial Park on Administrative Plan 108175 CLSR.

Lands withdrawn from disposition

3 The Daadzaii Vàn Territorial Park area is withdrawn from disposition.

Objet

1 Le présent arrêté a pour objet de déclarer inaliénables des terres pétrolifères et gazières

a) pour appuyer l'élaboration d'un plan de gestion du Parc territorial Daadzaii Vàn;

b) pour conserver l'intégrité écologique et culturelle des terres dans la région du Parc territorial Daadzaii Vàn.

Définition

2 La définition suivante s'applique au présent arrêté :

« région du Parc territorial Daadzaii Vàn » Désigne la partie des terres indiquée comme étant le Parc territorial Daadzaii Vàn sur le plan administratif 108175 des AATC.

Terres inaliénables

3 Les terres faisant partie de la région du Parc territorial Daadzaii Vàn sont inaliénables.